

Marshall McLuhan (1911-1980) was a Canadian professor and writer interested in modern communications.

In his 1967 book Understanding Media, McLuhan wrote that "the new electronic interdependence recreates the world in the image of the global village."

كان مارشال ماكلوهلان (1911-1980) أستاذ كندي. ومن الكاتب المهتمين في مجال الاتصالات الحديثة، في كتابه 1967 كتاب فهم وسائل الإعلام، كتب ماكلوهلان أن "الترابط الإلكتروني الجديد يعيد العالم في صورة القرية العالمية."

At that time, McLuhan was referring to how TV allowed people all over the world to share information.

with the introduction of technologies such as satellite, the internet, and E-mail, we have moved beyond the idea of the Global Village to a process many call globalization the Movement toward markets and policies that go Beyond National borders.

في ذلك الوقت، كان ماكلوهلان في اشارة الى أي مدى التلفاز يسمح للناس في كل مكان فالعالم بتبادل معلوماتهم.

مع إدخال تكنولوجيات مثل الأقمار الصناعية والإنترنت، والبريد الإلكتروني، أننا تجاوزنا فكرة القرية العالمية إلى عملية العديد من العولمة والدعوة الـ حركة نحو الأسواق والسياسات التي تتجاوز الحدود الوطنية.

Due to technological advances, specifically rapid forms of communication, travel and e-commerce, The events of one part of the world have a significant impact on the rest of the world.

بسبب التقدم التكنولوجي، أشكال السريعة وتحديداً من الاتصالات والسفر والتجارة الإلكترونية، وأحداث واحدة جزء من العالم سيكون لها تأثير هام على بقية العالم.

بالتوفيق